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Black                                                                        سیاه      
For my father                                                     واسه پدرم         
After lunch                                                             بعد از ناهار      
I'd rather go to the mall.                                   ترجیح میدم برم پاساژ     
Sunday                                                                      یکشنبه   
I want to see a movie.                                    میخوام یه فیلم سینمایی ببینم        
I've lived here since last year.                       از پارسال اینجا زندگی میکنم ( کرده ام )  
______________________________________ 
 
 
What color is your car?                                       چه رنگیه؟  ماشینت
My car is white.                                                     ماشینم سفیده    
 
I have a blue car, too.                                           یه ماشین آبی هم دارم 
I don't like yellow cars.                                         های زرد خوشم نمیادمن از ماشین
 
I want to buy a red shirt.                                     من میخوام یه پیرهن قرمز بخرم   
I never buy anything red.                               من هیچ وقت هیچی قرمز نمیخرم       
 
Or black                                                                یا سیاه       
Black                                                                          سیاه   
 
I want to buy a black shirt.                                 میخوام یه پیرهن سیاه بخرم  
I'm going to Paris on Friday.                           روز جمعه دارم میرم پاریس    
  
And I'm going to stay.                                          و خیال دارم بمونم  
Until Saturday                                                   تا شنبه        
 
I'm staying until Saturday. 
 
Is the mall still open?                                           آیا پاساژ هنوزم بازه؟  
Yes, it is.                                                                    جواب مثبت کوتاه  
It's open until nine o'clock.                          تا ساعت نهُ بازه       
 
I want to buy a black shirt.                              میخوام یه پیرهن سیاه بخرم     
For whom?                                                               واسه کی؟ 
For my father                                                           واسه پدرم  
 
I want to buy a black shirt for my father.                 میخوام یه پیرهن سیاه واسه پدرم بخرم         
I'm going to visit him.                                          خیال دارم ازش دیدن کنم   
For a week                                                             واسه یه هفته     
 
Let's go to a coffee shop.                                بیا بریم یه کافی شاپ     
I can't. I'm too busy.                                              نمیتونم ،  سرم زیادی شلوغه 
 
I have to buy a shirt for my father.               باید یه پیرهن واسه پدرم بخرم     
And my cousin is coming to visit.                   و پسرخالم داره میاد واسه دیدار 
My cousin Reza and his wife.                        پسرخالم رضا و خانمش    
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Here's a letter from them.                               ایناها یه نامه ازشون     
They're arriving Saturday morning.            شنبه صبح دارن میرسن     
 
My father is coming, too.                                  پدرم هم داره میاد    
 
We usually go to a coffee shop on Saturdays.          ما معمولا روزای شنبه میریم کافی شاپ 
 
Do you take the bus?                                           آیا سوار اتوبوس میشین؟ 
No, we usually walk.                                           نه، معمولا پیاده میریم    
  
How long does it take?                                     یکشه؟    چقدر  طول م
It doesn't take much time.                               زیاد وقت نمیگیره     
 
When's your father coming?                            پدرت کی میاد؟ 
In a few days                                                         ظرف یه چند روز    
 
What time is it?                                                      ساعت چنده؟  
It's ten to five o'clock.                                       ده دقیقه به پنجه      
 
I want to go to my friend's house.                 ه دوستم   میخوام برم خون
After lunch                                                               بعد از ناهار   
 
Let's go together.                                                بیا با هم بریم     
Let's go after dinner.                                            بیا بعد از شام بریم   
Okay. But I want to go by bus.                        اوکی، ولی من میخوام با اتوبوس برم   
 
Let's drink something after dinner.                بیا بعد از شام یه چیزی بنوشیم 
Okay. Let's go to a coffee shop. ا بریم یه کافی شاپ   ی، بیاوک                   
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 مکالمه                                                     
_______________________________________________ 
 
 
 من دارم میرم پاساژ جولی. 
A: I'm going to the mall Julie. 
 
 چرا؟
B: Why? 
 
 میخوام یه چند تا پیرهن بخرم. 
A: I want to buy a few shirts. 
 
 میخوای پیرهن های چه رنگی بخری؟ 
B: What color shirts do you want to buy? 
 
 میخوام یه پیرهن قرمز  واسه دوستم بخرم و یه سفید واسه خانمم. 
A: I want to buy a red shirt for my friend and a white one for my wife. 
 
 آیا ماشین داری؟ 
B: Do you have a car? 
 
 نه، من دارم با اتوبوس میرم. 
A: No, I'm going buy bus. 
 
 چقدر طول میکشه با اتوبوس بری؟ 
B: How long does it take to go buy bus? 
 
 خیلی وقت نمیبره. 
A: It doesn't take much time. 
 
 آیا پاساژ هنوزم بازه؟ 
B: Is the mall still open? 
 

. بازه آره.  پاساژ تا ساعت ده امشب  
A: Yes, it is. The mall is open until ten o'clock tonight. 
 
 اما اونا معمولا هشت میبندن ،  مگه نه؟ 
B: But they usually close at eight, don't they? 
 
 آره،  اما امروز جمعه است و پاساژا خیلی دیر میبندن. 
A: Yes, but today is Friday and the malls close very late. 
 
 بیا فردا بریم  پاساژا .  من الان مشغولم. 
B: Let's go to the malls tomorrow. I'm busy now. 
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 اوکی.  الان ساعت چنده؟ 
A: Okay. What time is it now? 
 
.ُده دقیقه به نه 
B: It's ten to nine. 
 
 باشه. بیا یه نامه از پسر عمت.
A: All right. Here's a letter from your cousin. 
 
 بذار ببینمش لطفاً. 
B: Let me see it, please. 
 
 بفرما. 
A: Here you are. 
 
 خیلی ممنون. 
B: Thanks a lot. 
 
 خواهش میکنم. 
A: You're welcome. 
 
 بای. 
B: Buy. 
______________________________________ 
 
 
 
Let's go to my place.                                            بیا بریم خونه من   
My father's there now.                                     پدرم الان اونجاست      
 
Do you want to go by bus?                           میخوای با اتوبوس بری؟      
Yes, I do.                                                                   جواب مثبت کوتاه  
  
How long does it take?                                     چقدر طول میکشه     
It doesn't take much time.                              زیاد وقت نمیگیره      
 
How long have you been here?                    چند وقته اینجا بودی؟ ( بوده ای ؟)   
I've been here since last year.                     از پارسال اینجا بودم  (بوده ام )    
 
I've lived here since last year.                       از پارسال اینجا زندگی میکنم ( کرده ام )  
I've lived in Mashhad since last year.        از پارسال تو مشهد زندگی میکنم ( کرده ام )   
We've lived in Tehran since last year.            از پارسال تهران زندگی میکنیم
 
How long have you lived here? 
I've lived here since last week.                       م   از هفته پیش اینجا زندگی میکن
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_________________________________ 
 
Black 
Blue 
Black 
Father 
There 
Together 
Father 
Rather 
After 
Lived 
Live 
Lived 
I lived here since last year. 
______________________ 
 
 
We can go to a coffee shop after seven o'clock.         میتونیم بعد از ساعت هفت بریم به کافی شاپ   
 
I have to stay home until seven.                باید تا هفت منزل بمونم       
But I don't want to stay home.                         ولی نمیخوام منزل بمونم   
 
I'd rather go to the mall.                                    ترجیح میدم برم پاساژ    
I'd like to go to the mall.                                      دلم میخواد برم پاساژ  
 
Would you like to go to the mall?                    آیا دلت میخواد بری پاساژ؟ 
Would you rather go to the mall?                آیا ترجیح میدی بری پاساژ؟    
Yes, I would.                                                          جواب مثبت کوتاه    
 
I'd rather live in Iran.                                         ترجیح میدم تو ایران زندگی کنم      
 
Here's a letter from your cousin.                   بفرما یه نامه از پسر عمت   
For whom?                                                          واسه کی؟      
From whom?                                                          از کی؟  
 
From your cousin Saman                                 از پسر عمت  سامان   
He's coming to visit.                                            داره میاد واسه دیدار   
 
He's lived in Iran for two years.                      دو سال ایران زندگی کرده  
When is he arriving?                                           کی داره میرسه؟  
 
Sunday                                                                    یکشنبه     
On Sunday                                                            روز یکشنبه     
 
When is my cousin arriving?                            پسر عمم کی داره میرسه؟ 
He's arriving on Sunday.                                  روز یکشنبه داره میرسه   
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Which Sunday?                                                     کدوم یکشنبه؟  
This Sunday                                                           همین یکشنبه    
This week                                                                 همین هفته   
 
He's staying until Friday.                                 تا جمعه میمونه     
What's his son's name?                                     اسم پسرش چیه؟  
 
You don't know his son.                                    تو پسرش رو نمیشناسی   
He's lived here for a year.                                   یه سال اینجا زندگی کرده 
 
I've lived here for a year, too.                          منم یه ساله که اینجا زندگی میکنم ( کرده ام ) 
 
But his father can't speak English very well.               ونه خیلی خوب انگلیسی صحبت کنه ولی پدرش نمیت
He'd rather speak Persian.                                                 نه ترجیح میده فارسی صحبت ک
He speaks Persian better than English.                       فارسی بهتر از انگلیسی صحبت میکنه  
 
Is that your cousin?                                          آیا اون پسر عمته؟     
What color's your cousin's car?                     ماشین پسر عمت چه رنگیه؟  
 
Is your cousin's car black?                             آیا ماشین پسر عمت سیاهه؟    
My cousin doesn't have a car yet.               پسر عمم هنوز ماشین نداره    
But his father's car is black.                            ولی ماشین پدرش سیاهه    
 
Here's a plate.                                                      بفرما یه بشقاب     
I'd rather have a bigger plate.                       ترجیح میدم یه بشقاب بزرگتر داشته باشم     
 
What time is it?                                                  چنده؟      ساعت 
It's ten to six.                                                       ده دقیقه به ششه       
I don't think so.                                                      فکر نکنم   
 
It's ten after six.                                                   ده دقیقه بعد از ششه     
It's twenty after seven.                                   بیست دقیقه بعد از هفته      
 
It's seven twenty.                                                  هفت و بیست دقیقه است  
It's eight twenty.                                                   هشت و بیست دقیقه است    
 
It's twenty after eight.                                           بیست دقیقه بعد از هشته  
 
What do you want to do?                                   میخوای چکار کنی؟ 
I want to see a movie.                                      میخوام یه فیلم ببینم      
 
Do you want to see a movie with me?      میخوای باهام یه فیلم ببنی؟    
No, I'd rather stay home.                                   نه ، ترجیح میدم منزل بمونم   
 
How long have you lived here?                     چند وقته اینجا زندگی میکنی؟( کرده ای؟ )  
I've lived here for a few years. 
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My father's coming to visit me.                       پدرم داره میاد واسه دیدن من  
What time?                                                              چه ساعتی؟  
 
At three twenty                                                     ساعت  سه و بیست دقیقه     
Or at three fifteen                                                      یا ساعت  سه و پانزده دقیقه
 
I'd rather see a movie on Sunday.               میدم روز یکشنبه یه فیلم ببینم     ترجیح
 
Do you mean this Sunday?                           آیا منظورت همین یکشنبه است؟    
Yes, this Sunday.                                               آره، همین یکشنبه     
 
Okay. Sunday's fine.                                       اوکی ، یکشنبه خوبه      
Okay. See you later.                                          اوکی ، بعداً میبینمت     
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


